



香港殘疾人奧委會暨傷殘人士體育協會

Hong Kong Paralympic Committee & Sports Association for the Physically Disabled (HKPC&SAPD)

地址：新界沙田美林邨美楓樓 B 座地下 141-148 室

Address: Unit 141-148, G/F, Block B, Mei Fung House, Mei Lam Estate, Shatin, N.T.

電話 Tel.: 2602-8232 傳真 Fax: 2603-0106 電郵 Email: entry@hkparalympic.org

網頁 Website: www.hkparalympic.org

潛質運動員甄選

為提升本地殘疾運動發展及發掘具潛質運動員，香港殘疾人奧委會暨傷殘人士體育協會(下稱「協會」)將於 6 月 16 日進行潛質運動員甄選。於甄選中表現良好及符合項目基本要求(包括殘疾程度)的參加者，將獲安排參與訓練班以接受專業培訓，進度表現理想者，可有機會代表香港參與今年 10 月於印尼舉行的亞洲殘疾人運動會。

甄選內容

1. 項目：田徑

日期：2018 年 6 月 16 日

時間：下午 4 時至 6 時

地點：香港體育學院田徑場

參加者：必須為 14 歲或以上之視障或截肢人士

測試項目及參考時間 (視障組)：

測試項目及參考時間 (截肢組)：

測試距離	男子 (分:秒.千分秒)	女子 (分:秒.千分秒)
100 米	0:12.50	0:15.00
200 米	0:25.30	0:32.00
400 米	0:58.00	1:07.00
1500 米	4:35.00	5:20.00
5000 米	17:00.00	

測試距離	男子 (分:秒.千分秒)	女子 (分:秒.千分秒)
100 米	0:14.00	0:16.30
200 米	0:30.00	0:32.00
400 米	1:05.00	1:15.00
1500 米	4:55.00	
5000 米		

2. 項目：游泳

日期：2018 年 6 月 16 日

時間：下午 4 時至 6 時

地點：香港體育學院 25 米游泳館

參加者：必須為 12 歲或以上之視障或肢體殘疾人士

測試項目及參考時間：

泳式	測試距離	男子(分:秒.千分秒)	女子(分:秒.千分秒)
自由泳	50 米	0:40.00	1:00.00
	100 米	1:25.00	2:05.00
背泳	50 米	0:44.00	1:05.00
	100 米	1:35.00	2:15.00
蛙泳	50 米	0:50.00	1:05.00
	100 米	1:45.00	2:15.00
蝶泳	50 米	0:48.00	1:10.00
	100 米	1:50.00	2:25.00

報名詳情

參加資格：參加者必須為截肢(田徑及游泳)或視障(田徑及游泳)或肢體殘疾人士(游泳)

報名方法：請[下載](#)報名表格，填妥後以電郵、郵寄方式或親身交回協會。

截止日期：2018 年 6 月 4 日(星期一) 查詢：2602 8232 (邱先生)。

惡劣天氣安排

如香港天文台於當天活動開始前 3 小時發出八號或以上烈風或暴風信號或黑色暴雨警告信號，是次選拔測試將會取消。協會或因當日天氣情況作出相應安排，請參加者密切留意協會網站及 Facebook 專頁內公佈的最新消息，恕不另行通知。



香港殘疾人奧委會暨傷殘人士體育協會

Hong Kong Paralympic Committee & Sports Association for the Physically Disabled (HKPC&SAPD)

地址：新界沙田美林邨美楓樓B座地下141-148室

Address: Unit 141-148, G/F, Block B, Mei Fung House, Mei Lam Estate, Shatin, N.T.

電話 Tel.: 2602-8232 傳真 Fax: 2603-0106 電郵 Email: entry@hkparalympic.org

網頁 Website: www.hkparalympic.org

Potential Athletes Recruitment

To enhance the development of para sports in Hong Kong and identify potential athletes, Hong Kong Paralympic Committee & Sports Association for the Physically Disabled (HKPC&SAPD) will organize the Potential Athletes Recruitment on 16 June 2018. HKPC&SAPD will provide systematic training for selected participants (must meet minimum disability criteria) and those who perform well may also have the chance to represent Hong Kong to the Indonesia 2018 Asian Para Games held in October.

Recruitment Details

1. Sport: Athletics

Date: 16 June 2018 Time: 4pm to 6 pm Venue: Hong Kong Sports Institute Athletics Track

Participant: Aged 14 or above with visual impairment or amputee

Testing event and reference time (visual impairment): Testing event and reference time (amputee):

Testing Distance	Men's (m:s.ms)	Women (m:s.ms)
100m	0:12.50	0:15.00
200m	0:25.30	0:32.00
400m	0:58.00	1:07.00
1500m	4:35.00	5:20.00
5000m	17:00.00	

Testing Distance	Men's (m:s.ms)	Women (m:s.ms)
100m	0:14.00	0:16.30
200m	0:30.00	0:32.00
400m	1:05.00	1:15.00
1500m	4:55.00	
5000m		

2. Sport: Swimming

Date: 16 June 2018 Time: 4pm to 6pm Venue: Hong Kong Sports Institute 25m Swimming Pool

Participant: Aged 12 or above with visual impairment or physical disabilities

Testing event and reference time:

Swimming Style	Testing Distance	Men's (m:s.ms)	Women (m:s.ms)
Freestyle	50m	0:40.00	1:00.00
	100m	1:25.00	2:05.00
Backstroke	50m	0:44.00	1:05.00
	100m	1:35.00	2:15.00
Breaststroke	50m	0:50.00	1:05.00
	100m	1:45.00	2:15.00
Butterfly	50m	0:48.00	1:10.00
	100m	1:50.00	2:25.00

Enrollment Details

Eligibility Requirement: Participants must be with amputee (Athletics & Swimming) or visual impairment (Athletics & Swimming) or physical disabilities (Swimming).

Enrollment Method: Please [click here](#) to download the enrollment form. The duly completed enrollment form should be submitted by email, post or in person to HKPC&SAPD.

Enrollment Deadline: 4 June 2018 (Monday)

Enquiry: 2602 8232 (Mr. Yau)

Bad Weather Arrangement

If the Hong Kong Observatory has issued the gale or storm signal no. 8 or black rainstorm signal 3 hours before the starting time of the event, the Recruitment will be cancelled. HKPC&SAPD will have corresponding arrangement according to the actual weather condition and participants should refer to the latest announcement in this website or HKPC&SAPD Facebook page. HKPC&SAPD will not give prior notice to participants individually.